
Referat af skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 22. august 2022- kl. 17.00 -19.30 

Tilstede: Michael, Christina KT, Christiane, Stinna, Ann, Flemming, Preben, Mette, Jeppe og Michala 

Fraværende: Christina 

 

Referent: Michala 

 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Eventuelle bemærkninger samt punkter til eventuelt 

2.  Elevrådet Almen: Som noget nyt i år vil man inddrage indskolingseleverne i elevrådet. Elevrådet vil arbejdet med materiale fra DSE / Danske 

skoleelever i uge 36.  Jane og Jeanette står for elevrådet. Valg til elevrådet vil foregå i uge 37.  

Centerafdelingen: Bo og Henrietta står for elevrådet. Det bliver afviklet valg i de kommende uger.  

3.  Konstituering af 

bestyrelsen 

Michael fortæller om fælles indsatser i skolefællesskabet:  
 

• De gode overgange mellem 0. og 1. klasse, mellem 3. og 4. klasse og mellem børneskolerne og ungeskolen.  
 

• Teknologiforståelse – Børnene i Robotbyen – Makerspace.  
 

• Mangfoldige læringsmiljøer (2½ årigt projekt som styres af skoleafdelingen) 
 

• Samarbejdet mellem skole og hjem.  
 
Bestyrelsen konstituerer sig og drøfter hvilke ønsker man kunne have til valgperioden 
 
Christiane blev valgt til formand. 
Ann blev valgt til næstformand. 

4.  Årshjul Årshjul gennemgås 
Se bilag.  

5. Nyt fra… Bestyrelsen beslutter at møderne i november og januar afholdes on line. Michael udsender link før disse møder.  
Øvrige møder afholdes ved fysisk fremmøde.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

 
Effektiviseringsstrategi for budget 2023 
Der er forslag om besvarelser på følgende områder 

- ved at nedlægge fleksibel skolestart på de skoler der har dette (Stige , Søhus Lumby, Korup og Ubberud).  
- hverdags effektiviseringer, ikke nærmere specificeret 
- besparelser på daginstitutionsområdet 

Bestyrelsen bakker op om lederteamets udkast til høringssvar. 
 
Michala fremlægger oplæg til ændring af struktur omkring trivselsforældre og kursusudvalg. Forslaget vedtages. (se bilag) 
 
Jeppe foreslår at skolebestyrelsen kigger forbi på klasseforældremøderne i Almen d. 30/8 og 6/9. 
 
Forslag om at invitere trivselsforældrene / klassekontaktforældre til møde med bestyrelsen i starten af skoleåret.  
 
Vi diskuterede fordele og ulemper ved valgperioder til skolebestyrelsen på hhv. 2 og 4 år. 
 

6. Personale Almen: 
Der afholdes ansættelsessamtaler til lærer med dansk og læsevejledning på onsdag.  
Der afholdes desuden ansættelsessamtaler til ny pædagog i den kommende uge og til barselsvikar for lærer med matematik.  
 
Centerafdelingen:  
En lærer og en pædagog har før sommerferien fået andet arbejde med tilsvarende målgruppe på andre skoler. Pga. elevtilgang har 
der også været behov for en opnormering af lærere og pædagoger.  
Dette har ført til følgende nye ansættelser.  
I klassen – Lene som ny barselsvikar for Caroline 
M2 – ny lærer Christine  
M3 – ny lærer Trine, ny pædagog Simone 
M4 – barselvikariat for Søs besættes ved samtaler 25/8 
U2 – ny lærer Robert, ny pædagog Henrietta 
 

7. Punkter til næste 

møde eller 

kommende møder 

Skal der afholdes suppleringsvalg for at få den ledige bestyrelsespost besat og desuden finde suppleanter? 
 
Arbejdsdag for lokale forældre 
 
Ordensregler på skolen 
 
Mobil politik – regler, jura og dannelsesperspektivet.  
 

8. Eventuelt  Intet 


